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Jaarverslag KBO Flevoland 
 
Voorwoord   
In januari stonden we als bestuur voor een flinke uitdaging. Ineens was er geen overkoepelend KBO-orgaan 
meer en waren we meer op onszelf aangewezen. 
Maar aan het eind van het jaar kijk ik met een tevreden gevoel terug op hetgeen zich ontwikkeld heeft in de 
samenwerking met de Flevolandse KBO-afdelingen. 
We hebben een mooi ledenmagazine waarin we regelmatig iets kunnen lezen over Flevoland en KBO-
afdelingen. De website functioneert goed en blijft zich steeds verder uitbreiden met informatie.  
De leden zijn enthousiast over de inhoud van het maandelijkse (11 x) ONS-Magazine.  
Het ledenbestand loopt weliswaar iets terug maar we zijn nog steeds de meest actieve seniorenafdelingen in 
Flevoland. 
 
De contacten tussen het Dagelijks Bestuur (DB) en de vijf KBO-afdelingen verloopt zeer prettig en de onderlinge 
verstandhouding is prima.  
Ook het collegiale overleg met de KBO-bonden van Friesland, Groningen en Utrecht gaat in goede harmonie. 
 
Inmiddels heeft KBO-Flevoland zich formeel aangesloten bij het Senioren Netwerk Nederland (SNN). Dit 
Netwerk bestaat inmiddels uit diverse provinciale KBO-bonden en behartigt de seniorenbelangen op landelijk 
niveau. 
Zelf ervaren wij als DB binnen dit SNN en zeer collegiale sfeer, een open mind en een filosofie van ‘de groten 
helpen de kleinen’.  
Momenteel wordt er door het SNN veel druk gelegd op ministers, staatssecretarissen en Kamerleden op de 
dossiers pensioenen en zorg. 
 
2024 kunnen we wat het DB betreft met een goed gevoel afsluiten en treden wij wat 2025 hoopvol tegemoet. 

Koos de Groot, voorzitter 
 
Bestuur 
In januari 2024 zijn de voorzitters van KBO Lelystad, Koos de Groot, en KBO Almere, Ingeborg Korte gestart 
als resp. voorzitter en secretaris in het Dagelijks Bestuur van KBO-Flevland. In de ALV van 2024 is dit 
bekrachtigd evenals de benoeming van de nieuwe penningmeester Ans van de Kamp. Ook hebben wij afscheid 
genomen van Herre Bosman nadat hij jarenlang de financiën had beheerd. 
In overleg is besloten dat alleen de leden van het DB staan ingeschreven bij de Kamer van Koophandel en in het 
UBO-register. 
 
Ledenadministratie 
 

  Gewoon lid 
31-12-2023 

Gewoon lid 
01-01-2024 

Gewoon lid 
31-12-2024 

3 Flevoland 1594 1605 1540 
981 Almere 460 474 468 
982 Lelystad 368 361 356 
983 Midden Flevoland 448 451 448 
984 Zeewolde 198 194 194 
985 NOP 130 133 134 
986 Individuele leden (Ca 50)? 5 3 

 
Voor de ledenadministratie wordt gebruikgemaakt van LeaWeb dat na onderzoek zeer betrouwbaar is gebleken. 
Voor Flevoland wordt LeaWeb beheerd door de secretaris; de vijf afdelingen hebben hun eigen 
ledenadministrateurs. 

 
 

Websitebeheer 
Het beheer van de website van KBO Flevoland werd in 2024 beheerd door de heer Timo van Dijk met support 
van Michiel de Graaff. 
Op provinciaal niveau controleert de websitebeheerder de afdelingen en biedt advies en assistentie aan. 
Alle vijf afdelingen hebben in principe een zelfstandige websitebeheerder die als taak heeft de relevante zaken 
vanuit de afdeling te publiceren en te bewaken. 
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Overleg KBO’s Friesland, Groningen en Utrecht 
Het collegiale overleg met de besturen van deze bonden verloopt zeer harmonieus en er is inmiddels weer een 
‘kaderdag’ gepland voor alle bestuurders van de afdelingen binnen deze provincies met een zeer interessant 
programma gericht op de toekomst. 
 
ROCOVF 
In het Regionaal Overleg Openbaar Vervoer Flevoland (ROCOVF) behartigt Wim Kanis namens de KBO de 
belangen voor senioren m.b.t. het openbaar vervoer in Flevoland en in het bijzonder in Almere.  

Ingeborg Korte, secretaris  
 
 
 

Jaarverslag 2024 KBO afd. Almere 
 
Inleiding   
In januari stonden we als bestuur voor een flinke uitdaging. Ineens was er geen overkoepelend KBO-orgaan 
meer en waren we meer op onszelf aangewezen. 
Maar aan het eind van het jaar kijk ik met een tevreden gevoel terug op hetgeen zich ontwikkeld heeft mede in 
samenwerking met KBO-Flevoland. 
We hebben een mooi ledenmagazine waarin we regelmatig iets kunnen lezen over Flevoland en KBO-Almere. 
De website functioneert goed en blijft zich steeds verder uitbreiden met informatie.  
Onze leden zijn enthousiast over de inhoud van ONS en Bijsluiter en de invulling van de ledenmiddagen. Wij 
kunnen die nog steeds gratis aanbieden inclusief drankjes en hapjes. 
Het leden bestand loopt weliswaar iets terug maar we zijn nog steeds de grootste KBO-afdeling in Flevoland. 
 
Op provinciaal niveau verlopen de contacten met de andere vier KBO-afdelingen zeer prettig en is de onderlinge 
verstandhouding prima.  
Ook het collegiale overleg met de KBO-bonden van Friesland, Groningen en Utrecht gaat in goede harmonie. 
 
Inmiddels heeft KBO-Flevoland zich formeel aangesloten bij het Senioren Netwerk Nederland (SNN). Dit 
Netwerk bestaat inmiddels uit diverse provinciale KBO-bonden en behartigt de seniorenbelangen op landelijk 
niveau. 
Zelf ervaar ik binnen dit SNN en zeer collegiale sfeer, een open mind en een filosofie van ‘de groten helpen de 
kleinen’.  
Momenteel wordt er door het SNN veel druk gelegd op ministers, staatssecretarissen en Kamerleden op de 
dossiers pensioenen en zorg. 
 
2024 kunnen we wat het bestuur betreft met een goed gevoel afsluiten en treden wij wat de KBO betreft 2025 
hoopvol tegemoet. 

Ingeborg Korte, voorzitter KBO-Almere 
 
Bestuur 
Het Bestuur bestond begin 2024 uit vijf personen. Voorzitter: Ingeborg Korte, secretaris: Philomeen van Dielen, 
penningmeester: Ans van de Kamp, reiscommissie: Elly Hollander en evenementen: Ans van Koutrik.  
Tijdens de ALV heeft Philomeen afscheid genomen als bestuurslid vanwege haar verhuizing naar Zwolle en is 
sindsdien de secretarisfunctie vacant. Deze wordt tijdelijk waargenomen door de voorzitter. Bovendien is ook 
de functie van vicevoorzitter nog steeds vacant. 
 
Ledenbestand en -administratie 

31-12-2023 1-1-2024 31-12-2024 
 460 474 468 
Vrouwen 334 342 337 
Mannen 126 132 131 
Gem. leeft. 78 jaar 79 jaar 79 jaar 

Er zijn in 2024 helaas 16 leden overleden, 2 leden zijn verhuisd en 26 leden hebben opgezegd. De ledenad-
ministratie wordt verzorgd door Marjo ten Bosch, die tevens coördinator is voor de verspreiding van de ONS-
magazines en de Bijsluiter. 
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Commissies 
Binnen onze afdeling is een aantal commissies actief. 
De Redactiecommissie die maandelijks (11 x) die weer maandelijks de Bijsluiter verzorgde en bestaat uit vier 
leden: Wim van Putten, Corrie Kanis, Wim Kanis en Ingeborg Korte. 
 
De Evenementencommissie verzorgde de ledenmiddagen en bestaat uit Ans van Koutrik die indien nodig 
ondersteund wordt door de andere bestuursleden. 
Over het algemeen werden de ledenmiddagen goed bezocht en brengen voor de leden tot op heden geen extra 
kosten met zich mee. Op 5 oktober werd in Almere de SeniorenPlusBeurs gehouden, waar ook de KBO een 
stand had. 
 
De ‘kerstviering’ op 23 december bestond uit een goed verzorgde lunch bij Het Eksternest en een bijzonder 
gezellig muzikaal optreden door Dick Raat. Bijna 70 leden bezochten deze activiteit. 
 
De Reiscommissie bestaande uit Jan en Elly Hollander; zij organiseerden ook dit jaar weer in september een 
succesvolle vakantie naar Ootmarsum. De deelnemers keerden zeer enthousiast en voldaan na deze midweek 
weer huiswaarts. 
 
Anita Knape verzorgde ook in 2024 de felicitaties zodat leden die een bijzondere verjaardag of huwelijksfeest 
vierden een mooie unieke felicitatiekaart ontvingen. Deze kaarten worden overigens door Marjo ten Bosch 
handgemaakt! 
 
Vrijwilligers  
Het bestuur heeft grote waardering voor de bezorgers van het ONS-Magazine en Bijsluiter, evenals de andere 
vrijwilligers. Ieder jaar krijgen zij allen een kleine stoffelijke blijk van waardering. 
 
Communicatie 
Als communicatiemiddelen hebben we de website, die wordt beheerd door Timo van Dijk en algemene 
informatie omvat en onze nieuwsbrief de ‘Bijsluiter’. Leden vinden hier informatie over onze afdeling; o.a. 
over de maandelijkse ledenmiddagen op de 2e maandag van de maand en andere activiteiten. Verder probeert 
de redactiecommissie aan te sluiten bij de interesses van de leden en actuele onderwerpen aan te kaarten.  
 
Belangenbehartiging 
Belastinghulp 
Ook in 2024 hebben Joyce Kuldipsingh, Ingeborg Korte, Jan Hollander en Pieter Baede weer vele leden kunnen 
helpen bij het invullen van hun belastingaangifte. In februari worden zij jaarlijks ‘bijgeschoold’, zodat zij goed 
op de hoogte zijn van de actuele stand van zaken. 
 
Onafhankelijke Cliëntondersteuner (OCO) 
Er zijn vanuit de KBO-Almere twee OCO’s aangesloten bij OCO Almere, nl. Elly Hollander en Ingeborg Korte. 
 
Sociaal Domein 
Onze KBO is vertegenwoordigd het BO+ (Breed Overleg Plus). Dit orgaan is opgezet als de spreekbuis van de 
Almeerders richting gemeente en moet informatie leveren aan de leden van de Adviesraad Sociaal Domein 
(ASD), zodat de gemeenteraad tijdig van gevraagd en ongevraagd advies kan voorzien. 

Ingeborg Korte, secretaris a.i. 
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Jaarverslag 2024 
 
 
 

1. Inleiding 

Het verslagjaar 2024 was voor KBO Dronten een inspannend jaar. Het twee jaar tevoren na het 
overlijden van voorzitter Fred van Bree weer aangevuld bestuur stond voor een moeilijke erfenis. Er 
was een snel verouderend ledenbestand. (Grotendeels al > 80 jaar).  
 
Eind 2023 werd de afbrokkeling zichtbaar. Deelname aan activiteiten door de leden liep snel achteruit. 
De redacteur van de Mededelingen meldde december 2023 zijn laatste versie af te leveren.  
 
Het bericht eind 2023 van het stoppen van de samenwerking van de landelijke KBO en PCOB kwam 
hard aan. Zeker toen duidelijk werd dat de landelijke KBO ter ziele ging ontstond er vertwijfeling over 
het zinvol voortbestaan.  
In Dronten besloten we als de twee bonden KBO en PCOB wel samen verder te werken en zelfs een 
stap verder te zetten. Met het doel de activiteiten en de belangenbehartiging als de twee pijlers levend 
te houden. Door beide bonden werd erkend dat met name de belangenbehartiging alleen overeind 
kon blijven als we voor alle senioren in Dronten deze activiteit gaan doen. Het idee voor Platform 
Senioren Dronten werd daarom weer opgepakt. Regionaal bleven we aangesloten aan KBO 
Flevoland, aanvankelijk zonder een bindend landelijk magazine. 
 
Met een snel verouderend minder actief wordend KBO Dronten, en een afnemend ledenbestand ging 
de vereniging 2024 in.  
 
De grote activiteiten werden in 2024 goed bezocht, zowel de Paasbrunch als de Kerstmaaltijd, De 
vrijwilligersbijeenkomst eveneens. 
 

2. Het ledenbestand 

Het ledenbestand nam in 2024 met gemiddeld 2-3 leden per maand af tot 429. Twee nieuwe leden 
werden verwelkomd. Rond de 25% van de leden is ouder dan 85. 
 

3. Bestuur 

Het bestuur kon per 1 januari worden versterkt met de oud-voorzitter van het seniorennetwerk als – 
interim- redacteur Mededelingen. Op deze wijze kon de communicatie binnen de club via de 
Mededelingen in 2024 in stand worden gehouden.   
 
Gedurende het verslagjaar werd duidelijk dat verdere afbrokkeling niet kon worden tegengehouden. 
Coördinatoren van Lief en Leed moesten helaas stoppen en de eindcoördinator kondigde aan te willen 
stoppen per 31 december 2024. Halverwege het jaar stopte de voorzitter eveneens met zijn taken 
maar blijft als bestuurslid behouden voor de grotere activiteiten. Hem rest evenals de betreffende 
coördinatoren dank voor hun inzet. Werven voor een nieuwe voorzitter liep op niets uit. 
Het bestuur besloot medio 2024 daarom door te gaan zonder voorzitter en collectief de 
verantwoordelijkheid te blijven dragen. 
 
Medio 2024 werden de contouren van het Platform zichtbaar en kwam er zicht op mogelijke 
oplossingen voor KBO wegvallende taken door vergelijkbare activiteiten vanuit het Platform. 
 
Tijdens het doorwerken aan het Platform werd binnen het bestuur ook doorgewerkt aan een 
herstructureringsplan voor KBO Dronten.  
 
Oktober 2024 kon het Platform starten, met als doel een 8-tal thema’s om mee te werken aan het 
behouden van een seniorvriendelijk Dronten en daarmee werd de KBO-kernactiviteit 
belangenbehartiging toevertrouwd aan het Platform.   
 
De kernactiviteit “Activiteiten” binnen KBO Dronten is deels afgebouwd, niet alleen vanwege 
onvoldoende organisatie kracht maar ook vanwege slinkende deelname als gevolg van stijgen van de 
gemiddelde leeftijd. Het alternatief wordt geleverd door activiteiten van de partners in het Platform. Op 
een wat afgenomen frequentie blijven we o.a. bowling, koffie en bingoactiviteiten organiseren en delen 
de voor alle Dronter senioren opengestelde activiteiten van ANBO-PCOB. 
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Eind 2024 kon het bestuur vaststellen dat haar taak fors was geslonken en bijna “slapend“ kon worden 
voortgezet.  
 
Het bestuur blijft zeer verontwaardigd over het feit dat de landelijke KBO, PCOB en ANBO niet zijn 
samengegaan. Geld, ego en religie speelden bij de landelijke clubs onzes inziens een verderfelijke rol. 
 
Provinciaal blijven we aangehaakt aan KBO Flevoland was de conclusie eind 2024. Met de vraag 
hoelang we het volhouden in Dronten?  
  

4. Belangenbehartiging 

Voor de leden bleek lokale belangenbehartiging een fenomeen dat door het bestuur de voorgaande 
jaren matig was gecommuniceerd omdat het dit deed via de Bijenkorf. KBO Dronten was eén van de 
drijvende krachten achter het seniorennetwerk “de Bijenkorf’ dat tot 2023 goede ingang had bij de 
gemeente.  
 
Met de komst van het Platform werd het mogelijk de Mededelingen te gaan vullen met content van de 
Nieuwsbrief van het Platform. Vanaf 2025 zal de Platform Nieuwsbrief aangevuld met Mededelingen 
als Nieuwsbrief Platform _mededelingen KBO Dronten naar de KBO leden gaan. 
 
Het Platform lijkt haar taak waar te maken. Een uitgebreide website, werkgroepen al rond wonen, 
eenzaamheid, mobiliteiten preventie zijn gestart. Een kerstactie gericht op oudere zeer eenzame 
senioren uitgevoerd door samenwerkende organisaties bereikte 300 zeer oude zeer eenzame 
senioren met een kerstpakket. Gezamenlijke belangenbehartiging is weer een feit voor KBO Dronten. 
Het overleg met de gemeenten is door het Platform weer opgepakt en de contacten met diverse politie 
partijen zijn weer groeiend: op tijd om te lobbyen rond de gemeenteraadsverkiezingen in 2026. 
 

5. Website 

Na de landelijke KBO-ontploffing zag KBO Flevoland zich genoodzaakt een eigen smoel te 
ontwikkelen. Besloten werd tot een uniform ontwerp en samen ontwikkelen van een samenhangend 
websitesysteem. Aanvankelijk werd door KBO Dronten meegedaan in de ontwikkeling waarbij een 
vereiste bleek dat webmasters nodig waren met een sterke kennis over basale software. In Dronten 
ging de specialistische kennis daarvoor ontbreken. 
 
Tegelijkertijd werd gewerkt mede door KBO Dronten aan de website Platform Senioren Dronten. 
Zonder veel kennis kon hieronder een website KBO-Dronten worden geplaatst met kennis van 
onderhoud bij het Platform, inhoud uit het Platform en vooral: lokale toegang en inhoud. Met 
functionaliteiten als een Nieuwsbrief, en per 2025 een fotoclub met upload mogelijkheid voor de vele 
fotograferende KBO leden. Medio 2025 kunnen leden digitaal mee gaan praten over hen betreffende 
thema’s. Reden om te stoppen met de provinciale website: er blijkt geen meerwaarde. 
 

   6. Nieuwsbrief 

In 2024 werd de Mededelingen KBO Dronten voortgezet en uitgebreid met inhoudelijke informatie 
over de acht thema’s die senioren aangaan die zich bezighouden met hoe Dronten zich 
seniorvriendelijk ontwikkelt en info over alle aspecten van het senior leven.  
 
Eind 2024 werden maatregelen genomen om de Nieuwsbrief van het Platform bij elke uitgave een 
eigen smoel te kunnen geven voor de KBO leden. Net als bij de andere activiteiten kwam er vanuit de 
leden geen enkele reactie op de inhoud, vorm en kwaliteit. Behalve bij de kerstactie 2024. Die werd 
door een aantal leden net als de kerstmaaltijd als een zeer positief KBO-activiteit gewaardeerd.  
 

7. Financiën 

Bij vragen kan contact worden opgenomen met de penningmeester via info@platformseniorendronten.nl . 
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Jaarverslag 2024 

 

1 Algemeen 
2024 begon met veel veranderingen. KBO en PCOB waren landelijk uit elkaar en de Unie-KBO opgeheven.  
KBO Lelystad moest onder KBO-Flevoland zelfstandig verder.  

 De landelijke ledenadministratie werd door Onno Rutte omgezet naar het pakket LeaWeb 
van KBO Brabant waarbij een deel van de gegevens opnieuw moest worden ingevoerd.  

 Voor de collectieve zorgverzekering werd door KBO Flevoland met Zilveren Kruis een nieuw 
contract afgesloten.  

 Het landelijk KBO-PCOB Magazine werd vervangen door het blad ONS magazine voor senioren, 
oorspronkelijk van KBO-Brabant, en komt 11x per jaar uit. 

 De website werd opnieuw opgezet, oogt nu modern en is zeer actueel. 
 

Omdat de landelijke belangenbehartiging was weggevallen heeft KBO-Flevoland de samenwerking 
met de 3 noordelijke provincies (Groningen/Friesland/Drenthe) versterkt en zijn er contacten met de 
overige provinciale KBO’s. 
 

Onze vrijwilligers van Lief en Leed, de bezorgers van het blad Ons met Bulletin en de bestuursleden 
hebben weer veel werk verzet. Zonder deze ruim 50 vrijwilligers kan de afdeling niet bestaan.  
 

2 Ledenbestand 

 

01-01-24 357 leden 
Opzegging       11 leden 
Verhuizing   1 lid 

01-01-25 341 leden 
Overleden       24 leden 

Nieuwe leden       20 leden 
De gemiddelde leeftijd was 78,96 jaar.  
 

3 Bestuurszaken 
Samenstelling bestuur op 31 december 2024   Gekozen 
Koos de Groot  voorzitter    maart 2016 
Annemieke Ester secretaris     september 2021 
Juan Dirksz  penningmeester   september 2021 
Piet Groen  activiteiten     maart 2016 
Hanneke Bakker lief en leed    september 2021 

 

Het bestuur is in 2024 10x bijeengeweest.  

 

4 Belangenbehartiging 
Op landelijk niveau doen wij dit samen met andere seniorenorganisaties.   
In 2024 zijn wij toegetreden tot het Senioren Netwerk Nederland. 

 

Het bestuur maakt deel uit van het OSOL (Overleg Samenwerkende Ouderenbonden Lelystad).  
Het OSOL is met 2 leden vertegenwoordigd in de Cliëntenraad Sociaal Domein Lelystad.  
Regelmatig is er overleg met de wethouder en gemeente, de woningbouwvereniging, Sportbedrijf, 
de Tafel van de Eenzaamheid, GGD Flevoland en andere instanties over seniorenzaken.  
Het OSOL betrokken bij de 14daagse pagina Lelystadmakers in de Flevopost en de organisatie van de 
Dag van de Ouderen.  
 

5 Nieuwsbrief 
Samen met het ONS magazine geven wij ons eigen “Bulletin” in kleur op papier uit. Wij houden de leden op 
de hoogte van de ontwikkelingen in onze afdeling en attenderen hen op activiteiten in de komende periode.  
Onze leden, met e-mailadres, krijgen een Digitale Nieuwsbrief om hen te attenderen op belangrijk nieuws.  
Grote bewondering voor onze, ook op leeftijd zijnde, bezorgers die door weer en wind het blad 
bezorgen. 
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6 Website 
Onze geheel nieuwe website werd beheerd door Michiel de Graaff die er veel werk van maakte deze 
up-to-date te houden. Wij hebben een mooie website en een voorbeeld voor alle KBO-afdelingen in 
Flevoland. 

 

7 Eigen aanvulling 

 

Lief en Leed 
Aandacht bij ingrijpende (ziekte en overlijden) of heuglijke gebeurtenissen (huwelijk en kroonjaren) vinden 
wij belangrijk. Helaas zijn wij niet altijd (tijdig) op de hoogte. Het “Omzien naar elkaar” blijft een speerpunt.  

 

Ouderenadvisering 
Onze ouderenadviseur had geen werk. De sociale wijkteams in de wijkcentra kunnen u verder helpen. 

 

Belastingservice 
Het aantal leden dat in 2024 een beroep deed op onze 3 belastinginvullers was stabiel. Belastingaangiften 
en toeslagen zijn voor veel ouderen moeilijk of niet mogelijk. Deze hulp wordt zeer gewaardeerd. 

 

Belangrijkste activiteiten 
- De wekelijkse SOOS middagen op maandag voldoen aan een grote behoefte.  Koningsdag viering in de kerk. 
- Twee geslaagde busreizen: naar de Beemster/Amsterdam en naar Kinderdijk/Rotterdam. 
- De Ontmoetingsdag en de vrijwilligersmiddag waren zeer geslaagd. 
- Het zomerprogramma met de PCOB met 3 activiteiten waren een welkome invulling voor de stille maanden. 
- Een drukbezochte Digitale Weerbaarheidstraining met de gemeente Lelystad. 
- Het Kerstdiner en de Kerstmiddag. 

 

Tenslotte 
Als laatste een bijzonder woord van dank aan iedereen die zich, op welke wijze dan ook, in het 
afgelopen jaar weer heeft ingezet voor onze afdeling. Zonder hen is het onmogelijk de afdeling in 
stand te houden.    

           “Samen maken wij de afdeling” 
Het Bestuur  
 

 
 

 
Jaarverslag 2024 

 
Ledenbestand 01-01-2024  133 
Nieuwe leden    14 
Opzeggingen   -8 
Overleden   -5 
Ledenbestand 31-12-2024   134 

 
Een terugblik op 2024 
We zijn in januari begonnen met het Nieuwjaarsconcert van de 3 bonden in de Jeruzalemkerk. Een volle 
zaal luisterde naar Echo der Golven en trio Comaro. 
 

Dinsdag 6 februari hebben we onze jaarvergadering in het zaaltje in Tollebeek gehad, waar Nel Merkx voor 
de catering zorgde. Theo Groen wordt herkozen, maar vraagt wel aan de zaal voor opvolging. Freek 
Meijering geeft uitleg hoe we het beste ons huis kunnen beveiligen.  
 

13 februari heeft het Drents toneel weer opgetreden met het stuk “Als het te bont wordt” voor de 3 
bonden. Een geslaagde middag.  
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21 maart hebben we onze paasviering gehad. Hier vertelde Kees Posthumus zijn eigentijds paasverhaal. Zes 
korte, indringende verhalen, waarin verschillende hoofdpersonen hun versie van het paasverhaal 
vertelden.  
 

De 3 bonden organiseerden op 9 april een middag over valpreventie. Daar hebben we veel van opgestoken. 
Veiligheid in huis is een heel belangrijk punt. Blijf goed voor jezelf zorgen.  
 

Eva Vriend kwam 8 mei samen met het Schokkerkoor uit Vollenhove over haar boek “Het eiland van Anna” 
vertellen. Tussendoor zong het Schokkerkoor. In de pauze was Eva haar boek aan het signeren en verkopen. 
Dat liep als een speer.  
 

De fietscommissie heeft op 6 juni een fietstocht uitgezet via oud Kraggenburg naar het Vollenhoverland. 
Een route van 31 km en we hebben met een ongeveer 12 mensen dit gefietst. Voor sommigen een 
openbaring, zo mooi als het oude land is.  
 

Het jaarlijks etentje heeft dit jaar op Urk in het Achterhuis op 22 augustus plaatsgevonden. Een mooie volle 
zaal en een voortreffelijk buffet stond er voor ons klaar. Menigeen is diverse keren naar de schalen 
teruggelopen. Met een volle maag en een goed gevoel zijn we huiswaarts gegaan.  
 

Er was voor september een busreis gepland, maar door te weinig opgaves hebben we dit moeten cancelen. 
Volgend jaar proberen we het weer.  
 

De fietscommissie had gelukkig voor 17 september nog een mooie fietstocht uitgezet. Dit keer een rondje 
Driewegsluis van 37 km. Met 9 personen hebben ze enorm genoten van de omgeving en het mooie weer.  
 

Op 30 oktober heeft Piet Boersma ons mee laten kijken in hele mooie tuinen. We konden dit in 3D zien. 
Een mooi gezicht al die mensen met een bril op.  
 

Door de 3 bonden is er op 13 november een middag over mondgezondheid gegeven. Verschillende mensen 
kwamen aan het woord. Na afloop kon men wat gadgets meenemen.  
 

27 november zijn wij met ongeveer 34 personen naar Kampereiland gegaan. We hebben heerlijk geluncht 
bij Ons Erf. Daarna zijn we naar boer Koers gereden en hebben het verhaal van zijn hobby te horen 
gekregen. De belangrijkste gebouwen uit Kampen heeft hij op schaal nagemaakt. Alles, poppetjes, paarden, 
machines, tractoren, noem maar op, is met de hand gemaakt. Ook zijn we nog in de schuur met oude 
tractoren en machines geweest. Een heel interessante middag was dit.  
 

Kerstviering 18 december. Wiebe Mulder is ons voorgegaan in de kerkdienst. Het dameskoor heeft de zang 
op zich genomen. Daarna een heerlijk broodbuffet. Na wat bijgepraat te zijn, werd er gestart met de 
muziekbingo. Kerstliedjes en liedjes uit de oude doos kwamen voorbij. Menigeen heeft meegezongen. We 
hadden een collecte voor de voedselbank. Het zit in de planning om hier in 2025 naar toe te gaan.  
 

Het hele jaar door kon men naar de film. Ook is er elke maand een avond in het Alzheimercafé in de 
Golfslag.  
Rian Weevers 
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JAARVERSLAG 2024 
 
Ledenaantallen  
Op 01-01-2024 bedroeg het ledenaantal 194. 
Nieuwe leden 5, overleden 7, verhuisd 4, opgezegd 7.            
Op 31-12-2024 bedroeg het ledenaantal 181. 
 

Bestuurlijk 
Het bestuur is 9 x in vergadering bij elkaar geweest. 
 

Na de Algemene Leden Vergadering van 14 maart bestaat het bestuur uit:  
Samenstelling                                            rooster van aantreden en aftreden 
Piet Verschure  voorzitter   2023  2027 
Jan Hoogeboom  secretaris   2018  2026   
Walter Lodewijk  penningmeester  2023  2027 
    vicevoorzitter 
Rob Thoen   activiteiten   2023  2027 
Elly Ottevanger  lid     2020  2025   
Ria Heinsbroek  lief en leed   2020  2028  
Agnes Croese  ledenadministratie  2011  2026     
 
Activiteitencommissie 
04 januari   Nieuwjaarsreceptie 
15 februari   Presentatie over Godfried Bomans.   
14 maart               Algemene Leden Vergadering. 
16 april   Bustour Beekse Bergen. 
21 juni   Kleine fietstour 
12 september  Opening seizoen KBO Zeewolde 
26 september  Veiligheid in en om de woning. 
08 oktober   Bustour Terschuur. Geannuleerd. 
28 oktober   Mantelzorg, in samenwerking met Welzijn Zeewolde 
19 december   Kerstbijeenkomst. 
 

 Lief en leed 
Een belangrijke pijler van de vereniging: “Omzien naar elkaar, samen sterk”. 
 
De KBO donderdagmiddag in de Meermin 
Onze wekelijkse activiteiten zijn op de donderdagmiddag in de Meermin.  
 

Belastinghulp 
Drie vrijwilligers hebben het nodige werk verzet voor 45 personen. (2023) 
 

Voortgang KBO/PCOB/SOZ plaatselijk  
Er zijn goede contacten en samenwerking met de PCOB en SOZ (voorheen de ANBO).  
 

Website “KBO Zeewolde” en  “Even Bijpraten“ 
De website en “Even Bijpraten” worden verzorgd, gemaakt en bijgehouden door Ida 
Hazelaar. 
Deze website is via  www.kbo-flevoland.nl/zeewolde te bereiken. 
Hier kunt u “Even Bijpraten” in kleur zien, lezen en eventueel uitvergroten. 
Het nieuws van de andere KBO-afdelingen in Flevoland is hier ook te vinden.   
 

Jan Hoogeboom 
Secretaris 

 



2025 KBO Flevoland/Jaarverslag 2024/secr. /mei 2025                                                                                                                                11 

  

Jaarrekening per 31 december 
2024   

  KBO Flevoland    

  31-12-2024 31-12-2023   

 Activa € €   

 Vorderingen                         239                          197    
      

 Liquide middelen     

 Rabobank rek.crt. 47 406   

 Rabobank spaarrekening 12.400 17.000   

  12.686 17.603   
      

 Passiva     

 Overlopende posten 70 520   
      

 Eigen vermogen     

 Per 1-1-2024 11.083 11.083   

 Boekjaar 2024 -4.467 0   

 Algemene Reserve 6.000 6.000   

  12.686 17.603   

      

 WINST- EN VERLIESREKENING   BEGROTING  

  2024 2023  2025 

  € €  € 

 Contributies Afdelingen 6.240 12.059  12.400 

 Contributies Leden 60 456  60 

 Rente 239 197  150 

      

 Totaal 6.539 12.712  12.610 

      

 Afdracht Unie KBO 0 17.363  0 

 Afdracht NBO 0 0  1.550 

 Blad ONS 5.903 0  6.000 

 Ophalen blad ONS 332 0  500 

 Bestuursvergaderingen 2.109 778  2.000 

 Bureaukosten 128 162  300 

 Kosten LEA Web 1.001 0  1.500 

 Kosten website 446 1.180  500 

 Assurantiekosten 0 480  500 

 Representatiekosten 785 0  1.000 

 Overige kosten 72 0  110 

 Bankkosten 230 224  300 

 Onvoorzien 0 0  350 

  11.006 20.187  14.610 

      

 Netto resultaat -4.467 -7.475  -2.000 
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 TOELICHTING OP DE BALANSPOSTEN    

 Eigen Vermogen  €   

 Per 1-1-2024  11.083   

 Resultaat 2024  -4.467   

 Algemene Reserve  6.000   

 Per 31-12-2024  12.616   

      

 TOELICHTING OP DE WINST- EN VERLIESREKENING   
      

 Opbouw contributie    €   

 Afdracht NBO  1   

 ONS magazine  4   

 Algemene kosten  3   

 Totaal  8   

      
  


